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Abstract (en)
The applicator (1) has an applicator device installed at a grasp piece (2). The applicator device includes a middle applicator element (5a) and outer
applicator elements (5b, 5c) movable relative to each other. The applicator elements form a compartment, and are displaceable from a compartment
position to another compartment position, which is diversified narrower or wider relative to the former compartment position and vice versa. The
displacement takes place in both directions by form-fit co-operation of an operating part (3) and a sliding element (4) in restraint-guided manner.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Applikator für Kosmetika, insbesondere einen Mascara-Applikator mit zumindest einem Griffstück (2), an dem zumindest
eine Applikatoreinrichtung (5) angeordnet ist, wobei die Applikatoreinrichtung (5) zumindest zwei relativ zueinander bewegbare Applikatorelemente
(5a, 5b, 5c) besitzt, wobei die Applikatoreinrichtung (5) nach Art eines Fächers ausgebildet ist und die den Fächer bildenden Applikatorelemente
(5a, 5b, 5c) aus einer ersten Fächerstellung in eine zweite gegenüber der ersten Fächerstellung zueinander enger oder weiter gefächerten
Fächerstellung verlagerbar sind und/oder umgekehrt sowie eine Kosmetikeinheit aufweisend zumindest einen Applikator (1).
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